
Pálla	 Tamás	 vagyok,	 a	 Semmelweis	 Egyetem	

Gyógyszerésztudományi	 karán	 diplomáztam	 2016	 nyarán,	

szeptembertől	 pedig	 a	Gyógyszertudományok	Doktori	 Iskolában	

folytattam	tanulmányaimat.		

	

A	 graduális	 képzés	 öt	 éve	 alatt	 végig	 tagja	 voltam	 a	 Hallgatói	

Önkormányzat	 kari	 választmányának,	 PhD	 hallgatóként	 pedig	 a	

Doktorandusz	Önkormányzatban	folytattam	a	munkát.	Az	elmúlt	

két	 évben	 igyekeztem	 minden	 tőlem	 telhetőt	 megtenni	

hallgatótársaimért.	Bár	a	hároméves	képzésrendszer	és	az	ehhez	

kapcsolódó	 kérdések,	 problémák	 lassan	 kifutnak,	mindig	 jönnek	

újabb	helyzetek,	amikor	a	DÖK-nek	állást	kell	foglalnia.	Ekkor	különösen	fontos,	hogy	a	választmányi	

üléseken	egységes	véleményt	tudjunk	alkotni,	jelenlétemmel	igyekszem	ezt	elősegíteni.	


